



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



9D7N KYUSHU DISCOVERY (SJFF-TG)

9天7晚九州深度游 (SJFF-TG)

Valid from JAN 2025

有效期从 2025 年 1 月

CITIES: Fukuoka, Yanagawa, Nagasaki, Unzen, Shimabara, Kumamoto, Kagoshima, Mt. Sakurajima, Miyazaki, Aso, Yufu, Beppu, Tosu, Dazaifu

城市: 福岡, 柳川, 长崎, 云仙, 岛原, 熊本, 鹿儿岛, 樱岛, 宫崎, 阿苏, 由布, 别府, 鸟栖, 太宰府

Features:

- ✓ Yanagawa Canal Tour ~ enjoy the scenic of Japanese water town.
- ✓ Experience Obama Onsen Foot Bath.
- ✓ Enjoy the wild dolphins watching from cruise.
- ✓ Travelling around Kagoshima city with tram.
- ✓ Explore the land of Japanese myths and legends ~ Takachiho.
- ✓ Explore the famous Volcano in Kyushu ~ Mount Sakurajima and Mount Aso.
- ✓ Explore Beppu Umi Jigoku and Chinoike Jigoku.
- ✓ Experience Beppu Sand Bath ~ the body buried in the sand, relax muscles and bones and relief tiring.
- ✓ Have a fun with fruit picking activities.
- ✓ Enjoy shopping at Tenmonkan Street, Tenjin Shopping District, and Tosu Premium Outlet.

特色:

- ✓ 船游柳川运河 ~ 体验日式水乡风情风光。
- ✓ 体验小滨温泉足浴。
- ✓ 乘船观赏野生海豚。
- ✓ 鹿儿岛路面电车体验 ~ 畅游鹿儿岛市区。
- ✓ 探索日本神话传说之地 ~ 高千穗。
- ✓ 探索九州著名的火山 ~ 樱岛火山和阿苏山。
- ✓ 探索别府海地狱和血池地狱。
- ✓ 体验别府砂浴 ~ 将身体埋在砂堆里面, 放松筋骨, 消除疲劳。
- ✓ 体验摘水果的乐趣。
- ✓ 享受购物乐趣于天文馆商业街、天神商业区和鸟栖奥特莱斯。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Transit City → Fukuoka 吉隆坡 → 中转城市 → 福岡	Meal onboard 机上用餐	
2	Arrive Fukuoka (71km) - 乘 - Yanagawa (109km) - 乘 - Nagasaki ➢ Yanagawa River (boat ticket included) ~ winding along the Yanagawa River to enjoy the scenic spots, this is the unique experience that can best feel the charm of Yanagawa City. ➢ Glover Garden (entrance included) ~ the park takes advantage of Nagasaki's unique hillside terrain, and is connected in series by inclined elevators, wall springs, and stone roads. You can view Nagasaki Port and Mt Inasayama at the park also and feel the atmosphere of the city.	L: Japanese Set Meal D: Nagasaki Crispy Noodle Set Meal	New Hotel, Nagasaki - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Peace Park ~ it is a memorial park built on the hill north of the center of the atomic bomb explosion and praying for world peace. ➤ Mount Inasayama Night View (one way cable car included) ~ one of the three major night views in Japan. <p>抵达福冈 (71 公里) - 柳川 (109 公里) - 长崎</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 柳川运河 (含船游) ~ 沿着柳川蜿蜒前进欣赏名胜风光, 这是最能感受柳川市魅力的特色体验。 ➤ 哥拉巴园 (含门票) ~ 园内利用了长崎独特的山坡地形, 通过斜行电梯、壁泉、石板路串连, 充满异国情调。从园内眺望可以看到长崎港和稻佐山, 感受浓浓的城市风情。 ➤ 和平公园 ~ 在当年原子弹爆炸中心以北的山丘上修建, 为了祈祷世界和平的纪念公园。 ➤ 稻佐山夜景 (含单程缆车) ~ 日本三大夜景之一。 	<p>午: 日式套餐 晚: 长崎特色炸面套餐</p>	<p>新长崎酒店, 长崎 - 4*或同级</p>
3	<p>Nagasaki (40km) - Unzen (25km) - Shimabara (1 hour) - Kumamoto</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Obama Onsen Foot Bath ~ the longest foot bath in Japan. (complimentary a small towel for each person) ➤ Kuchinotsu Wild Dolphins Watching Cruise (cruise ticket included) ~ take a cruise ride to watch the wild dolphins that living in the Nagasaki Strait. ➤ Kumamoto Castle ~ a photo stop to view one of Japan's three famous cities. ➤ Suizenji Jojuen Garden (entrance included) ~ a migratory garden built around a pond, it is a nationally designated historic site. <p>长崎 (40 公里) - 云仙 (25 公里) - 岛原 (1 小时) - 熊本</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 小滨温泉足浴 ~ 日本最长的温泉足浴。(赠送每人一条小毛巾) ➤ 口之津港湾海豚观赏船 (含船票) ~ 乘船观赏生活在长崎海峡的野生海豚。 ➤ 熊本城 ~ 在日本三大名城之一拍照打卡。 ➤ 水前寺成趣园 (含门票) ~ 一座围绕池塘而建的回游式庭园, 为国家指定名胜史迹。 	<p>B: Hotel L: Pork Rice Bowl Set Meal D: Japanese Set Meal</p> <p>早: 酒店 午: 猪肉盖饭套餐 晚: 日式套餐</p>	<p>Castle Hotel, Kumamoto - 4*or similar</p> <p>城堡酒店, 熊本 - 4*或同级</p>
4	<p>Kumamoto (176km) - Kagoshima</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Kagoshima City Tram (tram ticket included) ~ experience and travelling around the city. ➤ Sogi Falls Park (entrance included) ~ the entire areas are a nature park that exhibits beautiful colour of the seasons. ➤ Tenmonkan Street ~ enjoy shopping at the biggest and most thriving shopping street in Kagoshima. <p>熊本 (176 公里) - 鹿儿岛</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 鹿儿岛路面电车 (含电车票) ~ 体验和畅游鹿儿岛市区。 ➤ 曾木瀑布公园 (含门票) ~ 公园周边一带均为自然公园, 一年四季都有不同的美丽景色。 ➤ 天文馆商业街 ~ 在鹿儿岛最繁华的商业街享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Japanese Set Meal D: Shabu Shabu</p> <p>早: 酒店 午: 日式套餐 晚: 涮涮锅</p>	<p>Sun Royal Hotel, Kagoshima - 4*or similar</p> <p>太阳皇家酒店, 鹿儿岛 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	<p>Kagoshima (15 mins) - 🚗 - Mt.Sakurajima (15 mins) - 🚗 - Kagoshima (156km) - 🚗 - Miyazaki</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Senganen Garden (entrance included) ~ one of the Japan's famous garden and also listed as UNESCO world heritage. Beside the ponds and monuments built by successive feudal lords, you can also enjoy beautiful flowers such as plums, cherry blossoms, and chrysanthemums throughout the year. ➤ Yunohira Observation Deck ~ built on the highest point in Sakurajima, you can enjoy the majesty of Mt. Sakurajima volcano. ➤ Kurozu Black Vinegar Factory ~ you can know the process of the vinegar making and taste the Japan's No. 1 black vinegar. <p>鹿儿岛 (15 分钟) - 🚗 - 樱岛 (15 分钟) - 🚗 - 鹿儿岛 (156 公里) - 🚗 - 宫崎</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 仙岩园 (含门票) ~ 日本知名庭院之一, 也被列为世界文化遗产。除了有历代藩主建造的池塘和纪念碑外, 还可在一年四季欣赏到梅、樱、菊等美丽的花卉。 ➤ 汤之平展望台 ~ 建在樱岛内的最高点, 这里可以观赏樱岛火山的威严。 ➤ 楠志田黑醋工厂 ~ 参观黑醋的制作过程和品尝日本第一黑醋。 	<p>B: Hotel L: Black Vinegar Healthy Cuisine D: Miyazaki Chicken Specialty</p> <p>早: 酒店 午: 黑醋养生料理 晚: 宫崎土鸡 特色餐</p>	<p>Kanko Hotel, Miyazaki - 4*or similar</p> <p>观光酒店, 宫崎 - 4*或同级</p>
6	<p>Miyazaki (183km) - 🚗 - Aso</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Aoshima-jinja ~ famous for bless ties, inside the shrine, there are heart-shaped sculptures, "Ema" with wishes written, and "love lottery" for divination of love, etc., which are very interesting. ➤ Devil's Washboard ~ due to the long-term impact and erosion of powerful waves, some staircase-shaped wavy patterns have been formed, which is a peculiar natural phenomenon of sedimentary rock. The ravines on the boulder stretched straight into the distance, looking like a washboard. ➤ Takachiho Gorge ~ a columnar joint canyon formed by the rapid cooling of ancient lava flows. Although the area is small, it has a canyon rich in natural landscapes, as well as many historical traces of myths. <p>宫崎 (183 公里) - 🚗 - 阿苏</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 青岛神社 ~ 因保佑结缘而闻名, 神社内有心形雕塑、挂着写有愿望的“绘马”、占卜恋爱的“恋爱签”等等, 都很受欢迎。 ➤ 鬼的洗衣板海滩 ~ 由于长期受到强大海浪的冲击与侵蚀, 形成了一些楼梯形状的波浪纹, 这是水成岩的一种奇特的自然现象。巨石上一条条沟壑笔直地伸向远方, 看起来就像一块洗衣板。 ➤ 高千穗峡 ~ 一个柱状节理峡谷, 因古代熔岩流快速冷却而形成。面积虽不大, 却有着自然景观丰富的峡谷, 以及许多神话流传的历史轨迹。 	<p>B: Hotel L: Japanese Set Meal D: Hotel</p> <p>早: 酒店 午: 日式套餐 晚: 酒店</p>	<p>Green Harbor Onsen Hotel, Aso - 4*or similar</p> <p>绿港温泉酒店, 阿苏 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
7	<p>Aso (59km) - 阿苏 - Yufu (22km) - 由布 - Beppu</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Kusasenri ~ the vast grassy plain about 1 kilometer along the Aso surrounding landscape. ➤ Aso Volcano Crater ~ visit an active volcano, as per history record that has erupted many times. (subject to weather and geographical conditions) ➤ Yufuincho Kawakami ~ there are many specialty shops, Museums, restaurants and etc. It's definitely a great place to punch in and take photos. ➤ Yufin Floral Village ~ it is a firming location of "Harry Potter". Admire the colourful and beautiful flowers that bloom in different seasons in the western style garden. ➤ Lake Kinrinko ~ walk along the lake, admiring the beauty of the surroundings and seeing the endemic flora and fauna up close. ➤ Beppu Sand Bath ~ the sand in Beppu seaside sand bath is heated by water rich in sodium bicarbonate, which can relieve various health problems and promote general health. <p>阿苏 (59 公里) - 阿苏 - 由布 (22 公里) - 鹿儿岛</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 草千里 ~ 位于阿苏环绕风景线上约 1 公里的草原，同时可以远眺阿苏山。 ➤ 阿苏火山口 ~ 探访一座活火山，历史上曾有过多次喷发活动。(视天气和地理情况而定) ➤ 汤布院小镇 ~ 镇内有许多特色小店、博物馆、餐厅等等。绝对是个拍照打卡的好地方。 ➤ 花卉小村 ~ 这里是“哈利波特”的拍摄地。在英式花园里欣赏不同季节盛开的五颜六色美丽花朵。 ➤ 金鳞湖 ~ 沿着湖畔漫步，欣赏周遭的美景，还能近距离观赏当地特有的动植物。 ➤ 别府砂浴体验 ~ 别府海滨砂汤的沙子经由富含碳酸氢钠的水加热，能缓解多种健康问题并促进全身健康。 	<p>B: Hotel L: Local Cuisine D: Hotel</p> <p>早：酒店 午：乡土料理 晚：酒店</p>	<p>Kamenoi Onsen Hotel, Beppu - 4* or similar</p> <p>龟井温泉酒店，别府 - 4*或同级</p>
8	<p>Beppu (121km) - 别府 - Tosu (20km) - 津和野 - Dazaifu (18km) - 大宰府 - Fukuoka</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Umi Jigoku ~ it is surrounded by a spacious garden. The spring water was showing pure cobalt blue and crystal clear. The temperature of the spring water as high 100°C. ➤ Chinoike Jigoku ~ red colour because it is rich in ingredients such as acidified iron, silicic acid, calcium acid, and magnesium acid. ➤ Tosu Premium Outlet ~ enjoy shopping fun. ➤ Fruit Picking ~ enjoy the seasonal fruit picking fun. ➤ Dazaifu Tenmangu Shrine ~ the Tenjin enshrined here is the god of learning, culture and art, and it welcomes more than 10 million tourists every year. a sanctuary for learning. ➤ Tenjin Shopping District ~ enjoy shopping at Kyushu largest underground shopping street. 	<p>B: Hotel L: NIL D: NIL</p>	<p>Excel Hotel Tokyu, Fukuoka - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	别府 (121 公里) - 福冈 - 鸟栖 (20 公里) - 太宰府 (18 公里) - 福冈 ➤ 海地狱 ~ 四周被宽敞的庭园所环绕。泉水呈现出纯净的钴蓝色，晶莹剔透。据说泉水温度高达 100 度。 ➤ 血池地狱 ~ 因为富含酸化铁、硅酸、酸化钙和酸化镁等成分，所以整个池塘都呈现红色。 ➤ 鸟栖奥特莱斯 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 采摘水果 ~ 享受采摘季节水果的乐趣。 ➤ 太宰府天满宫 ~ 这里供奉的天神是学问、文化和艺术之神，每年都会迎接超过一千万名游客。 ➤ 天神商业区 ~ 享受购物乐趣于九州最大的地下商业街。	早：酒店 午：自理 晚：自理	东急优等酒店， 福冈 - 4*或同级
9	Fukuoka → Transit City → Kuala Lumpur 福冈 → 中转城市 → 吉隆坡	B: Hotel Meal onboard 早：酒店 机上用餐	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Japanese Yen (JPY)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin or Cantonese with simple English translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节：春季 (3 月 - 5 月) / 夏季 (6 月 - 8 月) / 秋季 (9 月 - 11 月) / 冬季 (12 月 - 2 月)
- 2 货币：日元 (JPY)
- 3 全程使用中文或粤语讲解，领队将以英文简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
 Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566